# **基丸 教**資訊 NEWSLETTER http://www.arte.gov.tw

**06**2018 / June



# 2018/06 展演活動總表 Exhibition & Performance Schedule

		Extraction of the first of the						
類別 Event	地點 Venue	時 間 Time	活動名稱 Title	展演單位 The Presenter	參加方式 Entry Method			
演藝活動	南海劇場 中海劇場	06/02(六) 15:00	第 15 屆金聲獎一校園廣播節目 競賽頒獎典禮 The 15 <sup>th</sup> Golden Voice Awards of Campus Radio Show Competition	國立教育廣播電臺 National Education Radio TEL (02)2388-0600#225	•			
Exhibition Activities	第1.2展覽室	05/30(三) I 06/10(日)	《11 個房間》 國立臺灣藝術大學 美術學系 107 級二年制在職專班畢業展♪ 《11 Rooms》♪	國立臺灣藝術大學 美術學系 Department of Fine Arts, National Taiwan University of Arts TEL 0917-075-677	•			
		06/16(六) 「 06/20(三)	隨藝一國立基隆高中第 18 屆美 術班畢業畫展 "Follow Art" - The Graduation Exhibition by the 18 <sup>th</sup> Arts Class of National Keelung Senior High School	國立基隆高中 National Keelung Senior High School TEL (02)2458-2052#285	•			
		06/22 (五) I 06/26(二)	遊於藝 20 週年藝術聯展 Immersed in Arts. 20 <sup>th</sup> Anniversary Masterpiece Exhibition.	藝友書畫會 Artist calligraphy & Painting Association TEL (02)2767-5999	•			
	第3展覽室	06/02(六) I 06/18(一)	雲端:尋覓與窺探 On Clouds: Seeking and Glimpsing	林秀銘 HSIU MING LIN TEL 0935-661-688	•			
		06/21(四) I 07/15(日)	獨具繪眼一低視力兒童繪畫教育成果展 Unique Drawings by Seven? Low- vision Children	國立臺灣師範大學 設計系 視覺與設計心理 Department of Design, National Taiwan Normal University TEL 0919-149-037	•			

- ※入場須知 1. 劇場活動,請於演出前30分排隊入場。
  - 2. 展覽時間 09:00-17:00, 週一休館。
  - 3. 本館展演活動若遇颱風來襲,將依人事行政總處公告異動,詳情請逕洽:(02)2311-0574。

- Entrance 1. Please line up at the entrance to the theater 30 minutes before the performance starts.
- Guideline 2. Exhibition hours 09:00~17:00, Tuesday to Sunday.
  - 3. If the typhoon warning issued, please refer to the Directorate-General of Personnel Administration's announcement or contact the Center at (02)2311-0574.

封面:南風,藝境-亞太當代藝術展

#### 本館主辦活動 ORGANIZER

本館協辦、合辦活動 CO-ORGANIZER

表列活動如因故更動時,本館將另行公告

If the above event(s), for any Force Majeure, is changed, please consider our center's announcement as the only principle.

類別 Event	地點 Venue	時 間 Time	活動名稱 Title	展演單位 The Presenter	參加方式 Entry Method
Exhibition Activities	美學空間 Aesthetic Space	05/23(三) I 06/05(二)	陶(逃)學 Learning from paint & pottery	六六藝集 66 Art rally TEL 0919-828-711	•
		06/08(五) I 06/24(日)	自然畫意一黃振庭水墨創作展 Natural painting-Huang chen-ting ink painting Exhibition	黃振庭 Huang chen-ting TEL 0928-269-562	•
志工說故事 Storytelling by Volunteers	数位兒童藝術基地(南海路創藝島)	06/03(日) - 10:00	南瓜湯	國立臺灣藝術教育館 National Taiwan Arts Education Center TEL (02)2311-0574#234	•
		06/10(日) - 10:00	蒼鷺小姐和鶴先生		
		06/17(日) - 10:00	不服輸的尼特		
		06/24(日) - 10:00	仲夏夜之夢		

✿觀眾迴響 如欲進一步了解或回饋該活動,請連結展演單位網頁(活動網頁期限至活動結束後 4 週有效)。 For further information or submitting feedback regarding a particular event, please link to the appropriate Response webpage of events (the webpage will remain active for 4 weeks after the respective closing date of an event).

● 自由入場、自由參加、自由觀賞 Free Admission

Nan Hai Theater

## 第 15 屆金聲獎一校園 廣播節目競賽頒獎典禮

The 15th Golden Voice Awards of Campus Radio Show Competition

06.02

15:00

● 自由入場

主辦單位 | 國立教育廣播電臺 TEL (02)2388-0600#225



國立教育廣播電臺與國立臺灣藝術教育館合辦之 第15屆金聲獎-校園廣播節目競賽,鼓勵全國 大專校院及高中職同學發揮創意,勇敢用聲音向 夢想出發!共計有24所大專校院、28個系所、 24 所高中職角逐參賽,6月2日下午3點於國 立臺灣藝術教育館南海劇場盛大舉行頒獎典禮。

國立教育廣播電臺主辦第 15 屆金聲獎 - 校園廣 播節目競賽,鼓勵全國大專校院及高中職同學勇 析 敢向廣播夢想出發!

Co-organized by National Education Radio and National Taiwan Arts Education Center, the 15th Golden Voice Awards of Campus Radio Show Competition aims to encourage students of universities and colleges as well as vocational schools and senior high schools to dare to voice their dreams with their creativity! Participated by students from 24 universities and colleges, 28 departments and 24 senior high schools, the award-giving ceremony for the competition will be held at the Nan-Hai Theater of National Taiwan Arts Education Center at 3 P.M. on June, 2<sup>nd</sup>, 2018.

Organized by the National Education Radio, the 15th Golden Voice Awards of Campus Radio Show Competition encourages students from universities and colleges as well as vocational schools and senior high schools to dare to venture into the world of radio!



#### 《11 個房間》

# 國立臺灣藝術大學 美術學系107級二年 制在職專班畢業展

《11 Rooms》

05.30-06.10

三-日|週一休館 09:00-17:00

● 自由觀賞

✿ **f** 11個房 11Rooms

展出單位 | 國立臺灣藝術大學 美術學系

TEL 0917-075-677



物體與物體之間的界線形成了空間

形體的存在 是空間

也是房間

在房間裡我們學會了打造自己

在房間裡 我們以創作實踐反應藝術與生活

從一個房間到另一個房間 在自己的房間 使自己成為自己



Exhibition Room I. II

# 隨藝一國立基隆高中第18屆美術班畢業 畫展

"Follow Art" - The Graduation Exhibition by the 18<sup>th</sup> Arts Class of National Keelung Senior High School

06.16-06.20

六 - 三 | 週一休館 09:00-17:00

● 自由觀賞

✿ f 隨藝

展出單位|國立基隆高中

TEL (02)2458-2052#285



國立基隆高中美術班學生們在老師細心指導下,同學們將奇異幻想與生活感知融入作品之中,展現出自我獨特的創意想法,並且在學習過程中彼此激盪火花,畢業展即為學生們這三年的學習成果,亦象徵著即將邁入人生下一階段的里程碑。

器 我們跟隨藝術奔走,隨心所欲,毫無設限。隨藝是 焦 賞 憑著我們腦中的藝想世界揮灑,創作出與觀者連結 析 的作品。

Under the guidance and teachings of the teachers, students of the Arts Class of National Keelung Senior High School have incorporated fantasies & imagination and their perceptions in life into their paintings to exhibit their unique thoughts and ideas while learning from/ colliding with their peers during the course of their learning. This graduation exhibition is the great opportunity to display their hard work and efforts invested in the past three years; at the meantime, this also serves as a landmark in the life of all participated students, meaning they are ready to move forward to the next stage of their life.

We follow arts around to create as our hearts want and are not limited by anything or anyone. "Follow Art" means to paint the world of art in our head and create paintings that connect us and the viewers.

#### 2018

# 南海玩墨暑期夏令營

招生對象:第一梯國小低中年級,第二梯國小中高年級,第三梯國

中組(新住民優免)。

報名時間:107年6月12日上午9:00開放網路報名,額滿為止。

<mark>報名方式:</mark>一律採網路報名,網址http://www.arte.gov.tw/Examine\_

Signup\_list.asp,報名者請於報名網站上填寫資料。

活動費用: 1. 營隊: 500元整,並於報到當天繳交,將全額繳庫。

2. 身心障礙及低收入戶等弱勢族群費用全免(需出示相關

證明)。

**上課日期**:第一梯107年7月12、13日(星期四、五)

第二梯107年7月19、20日(星期四、五)

第三梯107年7月26、27日(星期四、五)

**洽詢電話**: (02)2311-0574分機232、110

詳細資訊: 請逕至本館網站http://www.arte.gov.tw查詢。



網路報名



藝教館

Exhibition Room I. II

# 遊於藝 20 週年藝術 聯展

Immersed in Arts. 20<sup>th</sup> Anniversary Masterpiece Exhibition.

06.22-06.26

五 - 二 | 週一休館 09:00-17:00

● 自由觀賞

展出單位 | 藝友書畫會 TEL (02)2767-5999



顧炳星《協奏曲》

多領域不同畫家組成畫會並聯展,使作品多樣性, 並跨領域創作,最能有新構思、新風貌,也歡迎觀 眾有更多的交流。本次展有中國水墨、書法、西畫 之水彩、油彩、工藝,新科技類等。

A painting association composed by artists of different fields, the paintings displayed in this joint exhibition are versatile and many are cross-field collaborations that exhibit new ideas and styles. At the meantime, we hope to receive more feedback from viewers and communicate more with them. The exhibited works include Chinese ink paintings, Chinese calligraphy, watercolour paintings, oil paintings, crafts as well as artworks created with new technologies.

活動地點:研習教室 參與對象:國小學生親子組





週六 14:00-16:00 6/09《樹林合唱團》 7/14《貓咪帶我去旅行》

參加方式

線上報名:請至本館全球資訊網http://www.arte.gov.tw「熱門

研習」項下,點選報名。

錄取方式:依報名先後順序錄取正取國小親子10組(備取5

組,遞補者另行通知),額滿為止。

活動費用:每組新臺幣300元,並於報到當天繳交;身心障礙

者及低收入戶等學員則費用全免。

報名及詳細課程內容於開課前1個月刊登活動網站,活動內容

如有異動,依本館公告為主。

活動洽詢:(02)2311-0574分機232



(須由家長陪同上課)

# 雲端:尋覓與窺探

On Clouds: Seeking and Glimpsing

06.02-06.18

六 - 一 | 週一休館 09:00-17:00

#### ● 自由觀賞

展出者 | 林秀銘

TEL 0935-661-688



林秀銘《停下來吧, 瞬間》

本展出以生命劇場節奏呈現,以時間做為生命敘述的主軸,自黑夜至白畫,來闡釋我們在本我(無意識)裡深藏的熱情與身體的慾望,是如何在前意識的屏障變弱時,自裂縫中冒了上來,自我(意識)也因此自無意識中接受無數的碎片,從而發展出一個人間的樣貌。

照 創作者試圖帶領觀者將自己置身於過去的某場景、 或是一個幻境,類似置身於播放的流動電影畫面的 定格裡,去擷取視覺意象中最美好的、也可能是最 疼痛的書面。

Presented by the rhythm of a life theater, this exhibition uses time as the principal axis of its life description, from night to day, to illustrate how our seated passion and bodily desire in our id (the unconscious) emerge from gaps when the shield of the preconscious becomes weak. Thus our ego (consciousness) accepts numerous fragments from the unconscious and by which a figuration of human life comes into being.

Focus

The artist tries to put the viewers in a certain scene of the past or a world of fantasy, which is like staying in a freeze-frame of a moving picture, to capture the most wonderful or perhaps the most painful scene among those visual images.

# 獨具繪眼一低視力兒 童繪畫教育成果展

Unique Drawings by Seven? Low-vision Children

06.21-07.15

四-日|週一休館 09:00-17:00

#### ● 白由觀賞

展出單位 | 國立臺灣師範大學 設計系 視覺與設計心理 TEL 0919-149-037



獨具繪眼-低視力兒童繪畫教育成果展海報(局部)

弱視/低視力是視覺障礙的一種,弱視兒童雖然 視力有所限制,但能自發性繪畫表現其內在世界; 並透過不斷觀察和嘗試的過程培養想像力、推 理、與組織能力。本展不但包含7位弱視兒童的 繪畫成果,也分享繪畫教育的實務經驗與建議。

Amblyopia / low vision is a kind of vision disability. Children with low vision may have limitation in vision, but their paintings reflect their inner world; their abilities to imagine, reason and organize are cultivated through constant observation and tries. This exhibition includes paintings by 7 low-vision children and experience-sharing and advice regarding painting education for this type of kids will also be available at the exhibition.

Focus

Types of Amblyopia are rather complicated. The painting education that low-vision children need is very different from children with normal vision; furthermore, the education varies for children of different types of low-vision. Because of that, it contributes to their unique expression in their paintings.

#### 陶(洮)學

Learning from paint & pottery

05.23-06.05

三 - 二 | 週一休館

● 自由觀賞

展出單位 | 六六藝集

TEL 0919-828-711



范璐《舞鶴》

# 自然畫意一黃振庭 水墨創作展

Natural painting-Huang chen-ting ink painting Exhibition

06.08-

五 - 日 | 週一休館 09:00-17:00

● 自由觀賞

展出者|黄振庭

TEL 0928-269-562



黃振庭《彌陀之家》

追求藝術的心不受限於年齡與素材,是六六藝集同 窗好友的目標,畢業 40 年後的第二展,更自由, 有趣的是當年西畫組,國畫組許多同學已經互換領 域,不受限。也期許我們這群老青年能夠貢獻社會 一些美的力量,給現代人一些忙碌生活的心靈清 泉,不論幾歲?都能再開始。

照 陶(逃)學,這次展覽除了水墨,書法,水彩,粉焦 賞 彩,油畫等等創作外,有許多畫作是在陶器上面, 以釉藥來表現畫面,有別於一般媒材,火淬煉色彩 的變化非常有趣,可細細品評。

A heart that pursues art will never be limited by age or materials—this is the common goal for the 66 Art Club. The 2<sup>nd</sup> exhibition after 40 years of graduation is even more unlimited than the 1st one. The interesting thing is that many western painting and Chinese painting majors have already switched their professional fields and continued to pursue art more freely. The purpose of this exhibition is that we hope, as the so-called old-youngsters, to contribute the power of beauty to our society and offer to quench the busy lives of modern people so that no matter how old they are, they always get to start again.

In Learning from Paint and Pottery, in addition to ink paintings, Chinese calligraphy, watercolor paintings and pastel paintings, many of the exhibited art pieces were created by using glaze to paint directly on pottery. The color changes in the glaze after being fired are so interesting that you wouldn't want to miss them.

「自然畫意」為展覽主題,畫與我相處緊密相生,喚 起的不僅是物象生態,還是與觀看之際那隱藏在形 象外的聯繫,意韻情趣上的感知融通,實地觀察, 方能得其中之真諦並藉由大自然內涵啟發情意轉化 與心靈提升心路歷程。

無 本展主要以水墨、書法創作發表,以物象似與不似焦 質的繪畫風格,傳達世間的美感,引發觀賞者心靈與析 感觀之間想象空間。

The theme of this exhibition is "Natural Painting"; painting and I are closely connected and inseparable. What painting wakes is not only images of objects but also the connection with the hidden images when being appreciated by people. Spiritual perception and observation of the real objects are the only way to realize its true meanings, to transform feelings inspired by Mother Nature and ultimately enrich our hearts.

Most of the artworks in this exhibition are Chinese ink paintings and Chinese calligraphy. The artist would like to use the style of likeness and unlikeness of objects to show viewers the beauty in the world so that viewers may trigger their imagination between their hearts and perceptions.

Exhibition Room I. II

Aesthetic Space



火星爺爺,圖/劉經瑋《包包流浪記》

## 南風,藝境一 亞太當代藝術展

South Wind Rises: Asia-Pacific Contemporary Art Exhibition

07.03-

第1、2展覽室 二-日|週一休館

09.09

09:00-17:00

07.03-2019

美學空間

二-三|週一休館 06.26 09:00-17:00

● 自由觀賞

指導單位|教育部

主辦單位 | 國立臺灣藝術教育館

TEL (02)2311-0574#241

定時導覽」平常日下午 3 點進行定時 導覽,週末或國定假日於 上午 11 點和下午 3 點各

專體預約

約團體導覽服務

在全球文化交流下,致力介接串聯各國文化特色, 推動藝文教育,是策辦「南風,藝境-亞太當代藝 術展」的目的。

本主題特展邀請亞洲藝術家參展,除了臺灣的藝術 家外,也邀請越南、馬來西亞、柬埔寨、泰國、日 本、香港及澳洲等多位國際知名藝術家,展現亞洲 藝術之精采風貌,展出內容包括攝影、錄像、動 畫、海報設計、裝置及科技互動等多元面向的當代 藝術,期藉由新南向之多元文化交流,拉近臺灣與 鄰近國家在文化上的距離。

Under the global cultural exchange, the purpose of arranging the exhibition "South Wind Rises: Asia-Pacific Contemporary Art Exhibition" is to link cultural features of countries and promote education of arts and literature.

Aside from Taiwan, we invited world renowned artists from overseas, including Vietnam, Malaysia, Cambodia, Thailand, Japan, Hong Kong and Australia. Along with them are the diverse contemporary artworks of photography, video, animation, poster design and interactive performance. We expect to shorten the distance of communication between Taiwan and its nearby countries via the Southbound Cultural Exchange.

# 南風,藝境 一 亞太當代藝術展

#### 工作坊系列活動

報名方式 | 於 6/4 同步公布於展覽粉絲專頁、國立臺灣藝術教育館官網、藝高文創粉絲頁,以線上表單報名,報名成功後收到匯款資訊即可匯款,匯款帳號以及報名表單以線上公布為主。

洽詢專線 | (02)2311-5074 分機 241

上課地點 | 本館第3會議室(臺北市中正區南海路43號)

課程實際內容請逕自本館網站 http://www.arte.gov.tw/ 查詢

# 戶外工作坊

#### Who is boss?

授課講師 | 唐唐發

上課時間 | 107/07/01 13:30-17:30

參與對象 | 國小 3 年級 ~ 國中 3 年級 (推薦親子共同參與)

報 名 費 | 每名新臺幣 300 元

招收人數 | 30人(備取 10人,遞補者另行通知)

報名網址 | https://docs.google.com/forms/d/1w7TVjHNebM86 CtAxuJSPnF\5avkNyLL0KuQqB7PzzCLw/edit





#### 植物創意噴畫塗鴉

授課講師|阿諾

上課時間 | 107/07/08 10:00-11:30

參與對象 | 國小 5 年級以上

報 名 費 | 每名新臺幣 200 元

招收人數 | 20人(備取5人,遞補者另行通知)

報名網址 | https://docs.google.com/forms/d/1s-iUO3XvlO33\_5-mexxO-NMc-mcvl8E-hCvXOFIVItY/edit





# 工作坊

### 故事創造圖像

授課講師 | 黑色水母

上課時間 | 107/07/07 10:00-11:30

參與對象 | 國小3年級~國中1年級

報 名 費 | 每名新臺幣 200 元

泡泡派對(插畫教學)

報名費 | 每名新臺幣 200 元

上課時間 | 107/07/07 14:00-15:30 參與對象 | 國小1年級~國小4年級

授課講師 | 維他命

招收人數 | 20 人(備取 5 人, 遞補者另行通知)

報名網址 | https://docs.google.com/forms/d/1LWa9s6NHVophTBOW

報名網址 | https://docs.google.com/forms/d/1MKXfYL0mwGokfLsV8 XODKzwH8B9BCrQ2NPDLxPTIEtk/edit

HPHvOuYrPu4GVu945tOk44OFBrI/edit













# 光影動畫

授課講師 | 陳依純

上課時間 | 107/07/14 14:00-15:30

參與對象 | 國小 5 年級以上(推薦親子共同參與)

招收人數 | 20人(備取5人,遞補者另行通知)

報名費 每名新臺幣 200元

招收人數 | 20人(備取5人,遞補者另行通知)

報名網址 | https://docs.google.com/forms/d/1Q4c\_GZbdYxDtymyctlx 4hTKQl5x9uNP8X2PeEfy58Ag/edit





#### LED 昆蟲造型燈

授課講師 | 黃盟欽

上課時間 | 107/07/15 14:00-15:30

參與對象 | 國小 5 年級以上

報 名 費 | 每名新臺幣 200 元

招收人數 | 20人(備取5人,遞補者另行通知)

報名網址 | https://docs.google.com/forms/d/1Y2vVh8j44uAZ21\_ XTwo68FPfMRzFe8p8lPJB9jhYbGQ/edit



## 創作—生活中的漫畫

授課講師 | 黃佳莉

上課時間 | 107/07/28 14:00-15:30

參與對象 | 國小 4 年級以上

報 名 費 | 每名新臺幣 200 元

招收人數 | 20 人 (備取 5 人,遞補者另行通知)

報名網址 | https://docs.google.com/forms/d/1qXuu4KxNQSYnYoKYZ us45bcb1apOdoieSrezR1lw7JE/edit





#### 座談會分享

#### 跨領域藝術

授課講師 | 林羽婕

講座時間 | 107/07/05 11:30-12:30

參與對象一中小學教師、一般民眾

招收人數 | 30人(備取 10人,遞補者另行通知)

報名網址 | https://docs.google.com/forms/d/1Jd4PL1BL OtOOKvugOO30B\_m2Lf1XqppCGMSHOpf5\_8/edit



## 美威教科書

授課講師 | 美感細胞

講座時間 | 107/07/29 14:00-15:30

參與對象|中小學教師、一般民眾

招收人數 | 30人(備取 10人,遞補者另行通知)

報名網址 | https://docs.google.com/forms/d/1WIC-cWvuKYwx1m4-iibpsTT4lhaeTgmbKDn8ipeB7LI/edit



# 全國學生藝術類比賽資訊 盡在『行動藝學園』APP



國立臺灣藝術教育館特別為參賽的學生、師長及父母們使用方便,建置『學生藝競館』APP,透過手機查詢六大競賽各項最新消息、成績、賽程、比賽場地及相關資訊下載等,歡迎您下載應用~





#### 館長與民有約

#### 登記時間

每月1至10日開放登記當月會面時間。

#### 登記窗口

現場:臺北市南海路 43 號 電話:(02)2311-0574 分機 110

傳真:(02)2375-8629

網址: http://www.arte.gov.tw

- ※ 1. 可以現場、電話、傳真、電子郵件、網路等方式為之,但現場及電話登記者,須於各該登記期間上班日 之上午9時至下午5辦理。
  - 2. 未用制式登記表書寫者,請載明:姓名、性別、職業、電話、地址、約談主題。

#### 約見時間

以每月最後一週星期三 下午2時30分至5時為原則,若遇議會期間及業務需要得另擇期辦理。另,每月最後一週星期三為假日者,則約見活動提前至前一週之星期三辦理。

- ※ 1. 每次約見人數以 5 人為原則,依申請登記時間先後順序及約談主題之迫切性,排定順序。( 書面或電話通知 )
  - 2. 本活動由本人親到(請攜帶國民身分證核對)。非本人到場,取消約見資格。
  - 3. 如未依約見時間出席者,視同放棄,並依序遞補,登記人不得異議。
  - 4. 有下列情事之一者,本館不予受理登記,事後發覺者,取消約見:
    - (1)代理他人辦理申請登記或約見時代理他人陳情者。
    - (2) 約談主題與本館業務之改進、建議或陳情無關或非本館權責者。
    - (3) 係重複約見之案件。
    - (4)約談內容要求保密者。
  - 5. 本館員工不得參與本活動,或代替他人申請登記。



公務人員應與時俱進充實專業職能,提供優質服務。





# 歷史漫步

# 藝教館



#### 預約導覽

调二~调五 上午場、下午場 預約電話

(02)2311-0574 分機110 10人(含)以上團體,請於7天前預約

預約申請表,請至本館全球資訊網 http://www.arte.gov.tw/

單一窗口,下載填送申請





# **CREATIVE ISLAND**

#### 數位兒童藝術基地

10:00-17:00 (调一休館)



主辦單位 🕝 國立臺灣顕清教育館





#### 3不

1. 危險公共場所,不去

2. 標示不全商品,不買

3. 問題食品藥品,不吃

7要

1. 消費資訊,要充實

耙

來

玩

吧

2. 消費行為,要合理

3. 消費受害,要申訴

4.1950專線,要牢記

5. 消保活動,要參與

6. 爭取權益,要團結

7. 綠色消費,要力行

## 服務指南 SERVICE GUIDE

#### ➡ 服務專線 Phone Number

TEL: (02)2311-0574轉110

FAX: (02)2389-4822

#### ➡ 開放時間 Hours

週二至週日09:00-17:00

休館日: 週一、農曆除夕、大年初一

(若遇特殊情況另行公告) Tuesday-Sunday 09:00-17:00

和平西路 Please Note: We are closed at Monday, Chinese Lunar New Year and the first day after it (If special conditions are called for additional announcements will be made).

#### 🖶 館 址 Address

10066臺北市中正區南海路43、47號

No 43,47, Nanhai Road, Zhongzheng District, Taipei City 10066, Taiwan (R.O.C.)

#### ➡ 網 til Website









www.facebook.com



#### ₩ 交通路線 Transportation \*含備低地板公車 Including Low-Floor Buses

※配合捷運萬大線工程,自104年5月22日至110年12月,南海路改為西向(往和平西路)單行道。

- 捷運/中正紀念堂站(2號出口,歩行約7分鐘) 小南門站(3號出口,步行約10分鐘)
- □ 公車/中正二分局站(243、248、262、304、706,步行約5分鐘) 建國中學站(單向往和平西路,1\*、204\*、630\*,步行約2分鐘) 南昌路站(3、5、18、38、227、235、241、243、295、662、663,步行約6分鐘) 南門市場站(羅斯福路各線公車,步行約7分鐘) 植物園站(1\*、204\*、630\*、242、624、907、和平幹線、藍28,步行約6分鐘)
  - X During the construction period of the Taipei MRT Wanda-Zhonghe-Shulin line (from May 22, 2015 to Dec., 2021), Nanhai Rd. will be one-way starting from Chongqing S. Rd. going toward Heping W. Rd.
- 1. Chiang Kai-Shek Memorial Hall (Exit at No.2)
  - 2. Xiaonamen (Exit at No. 3)
- BUS/ 1. No. 243, 248, 262, 304, 706: to "Zhongzheng Second Police District". 2. No. 1\*, 204\*, 630\*: to "ChienKuo High School"(East).
  - 3. No. 3, 5, 18, 38, 227, 235, 241, 243, 295, 662, 663 : to "Nanchang Road Sec.1".
  - 4. No. 1\*, 204\*, 630\*, 242, 624, 907, Heping MainLine, BL28: to "Botanical Garden".
  - 5. All Roosevelt Road lines: to "Namen Market".

發行所 國立臺灣藝術教育館 | 發行人 吳津津 | 總編輯 蕭炳欽 | 責任編輯 周玉立 視覺設計 四點設計有限公司 | 印刷 先施印通股份有限公司 | 翻譯 金石翻譯有限公司 非本館主辦之活動,相關資訊由主辦單位提供;如有更動,文責由主辦單位負責。

#### ……請裁剪填寫以下資料,附於函索郵寄信封內 ………… 🔀



請附回郵(每期郵遞票價6元)及郵寄資料(姓名、地址、郵遞區號),信 封註明「函索藝教資訊×期數」,逕寄本館視覺藝術教育組收。

1. 檢附郵資6元× 期= 元※每期請備6元郵票1張。聯絡電話:

2. 收件人: □新訂讀者。 □續訂讀者,□地址更新如下(原地址者無需図)

收件地址: □□□-□□



臺北車站

羅斯福路

捷運中正

紀念堂站 2號出口

愛國西路 愛國東路

重慶南路

國立臺灣 藝術教育館

南海路

建國高級中學

國立歷史博物館